
Årsmötesprotokoll Fossa vägförening 2022-07-23 

 

Tid: Lördag 23 juli 2022 kl: 10.00 

 

Plats: Rågårdsviks Pensionat 

 

1. Mötets öppnande – Martin Källström hälsade alla välkomna 
 

2. Fråga om laga kallelse – kallelsen har gått ut i tid 
 

3. Godkännande av dagordning för mötet. 
 

4. Val av ordförande för mötet – Martin  Källström valdes till ordförande 
 

5. Val av sekreterare för mötet – Lisa Cronholm valdes till sekreterare 
 

6. Val av två justeringsmän för dagens protokoll – Johan Wennberg och Bengt Hillemyr väljs 
 

7. Ekonomisk rapport för räkenskapsåret 2021 , Styrelsens och revisorernas berättelser – revisorerna 

redogjorde för revisionen av föreningen och hade inga anmärkningar 

 

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2021. 

9. Verksamhetsberättelse för 2021 - 2022 och framställningar från styrelsen, motioner mm. 

- Löpande underhåll. Alla uppmanas att laga de potthål som uppkommer utanför sin fastighet. 

- Vägtrumma vid Eriksson 

- Skrivelse till kommunen gällande de fem tomter som ska bebyggas.  

10. Medlemsavgift för 2023 blir oförändrad, 1500 kr. 
 

11. Val av styrelse och styrelseordförande. Martin Källström väljs som ordförande ett år. Einar 

Öritsland och Johan Wennberg omväljs på två år. Anders Jakobsson, Ulf Lundgren har ett år kvar i 

styrelsen. Per-Anders Nolfeldt väljs in som ledamot. 

12. Val av suppleant i styrelsen. Anders Wikander väljs om på ett år. 
 



13. Val av två revisorer. Eva Strand och Lennart Arnby väljs. 
 

14. Val av valberedning. Mats Olsson och Inga Jonsson väjs. 
 

15. Beslut om ev. arbetsdag. Vägen i bra skick och någon gemensam arbetsdag behövs inte. En grupp 

kommer att såga lite grenar och träd som hänger över vägen. Var och en ska sköta sin häck och det är 

viktigt att det också finns möjlighet till viss vägren för gående när det kommer bilar. 

16. Övriga frågor. 

Ny kod till bommen blir 1961. Byts den 1 november 2022. 

Ett stort tack till Sonny som avgår som ordförande. Sonny har bidragit något oerhört i sin roll som 

ordförande. Sonny avtackas med en flaska Champagne  

Beslut om anslagstavla togs vid förra mötet. Den har ännu inte kommit upp, men Anders och ev. 

Mats kommer att ombesörja det. 

Vid förra mötet bestämdes att en spång vid Grötlunken skulle byggas för att kunna gå vid högt 

vatten. Parallellstig har gjorts istället och vi uppmanas att använda denna.  

 

17. Mötets avslutning. 

 

 

 

Martin Källström    Lisa Cronholm 

ordförande    sekreterare 

 

 

Johan Wennberg    Bengt Hillemyr  

justerare    justerare 

 

 

 

 


